

## 《单词百科:FEPC是什么意思?FEPC怎么发音?FEPC的解释和用法》

英语单词FEPC是什么意思?FEPC怎么读?FEPC怎么发音?美加网为您整理了FEPC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### FEPC的意思

1、abbr.Fair Employment Practices Commission 公平雇佣惯例委员会;Fair Employment Practices Committee 公正就业实施委员会;Federation of Electric Power Companies 电力公司联盟;

### FEPC的双语例句

1、FEPC has many important functions, such as communication management, error control, protocol conversion, data backup, and so on.

通信前置系统具备通道管理、差错控制、传输控制、规约解释、报文处理和数据备份等重要功能。

2、Effects of iron phthalocyanine ( FePc) on the floating-charge performance of nickel

metal hydride batteries were examined.

研究了酞菁铁 (FePc) 对金属氢化物-镍电池浮充性能的影响。

### 3、Mechanism of Oxidation of Cyclohexene to Cyclohexanone Catalyzed by Pd (OAc)<sub>2</sub>/ HQ/ FePc

Pd (OAc)<sub>2</sub>/HQ/FePc催化环己烯氧化合成环己酮反应机理

4、As compared to the sample derived by dipping method, the chemically bonded interaction between FePc and Fe<sub>2</sub>O<sub>3</sub> nanoparticle in the resulting material was observed.

研究表明, 与普通浸渍法相比, 该方法制得的酞菁铁与氧化铁颗粒之间存在化学键合作用。

5、The battery with FePc of appropriate quantity ( 1 mg in a battery) displayed a better capability of floating charge and discharge than that without FePc.

添加适量FePc的电池具有较好的浮充浮放性能, 其中添加1mgFePc的电池显示了最好的充电效率和循环性能;

### 6、Effect of FePc Structure on the Activity in the Oxidation of Cyclohexene Catalyzed by Pd ( OAc)<sub>2</sub>/ HQ/ FePc

FePc结构对Pd (OAc)<sub>2</sub>/HQ/FePc催化环己烯氧化活性的影响

7、With the rapid development of the automation technology, the requirement of the power monitor terminals will increase with high speed, so that the ordinary FEPC won't be suitable for the application in the power system.

电力系统监控终端数目将会随着电力自动化技术的快速发展而急剧增大, 使用传统的前置系统势必导致服务质量的下降, 很难满足将来的应用。

以上是美加网为您整理的FEPC怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于FEPC的用法、F

EPC的释义、FEPC的相关详情请点击: <https://dict.tjqzz.com/FEPC>